
PROTOKÓŁ NR XIV/2007 
z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

z dnia 21 września 2007 roku 
 

 

Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu  

21 września 2007 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Nowym 

Mieście nad Pilicą i trwała od godz. 10
00

 do godz. 14
30

. 

 

Obradom sesji przewodniczył p. Zbigniew Kacprzyk – Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 
 

Przewodniczący Rady otwierając sesję Rady Miejskiej stwierdził na podstawie 

listy obecności /załącznik nr 1 do niniejszego protokołu/ prawomocność obrad. 

Na sali obecnych było 14 radnych na ustawowy skład liczbowy 15 radnych. 

 

W sesji udział wzięli: 
1. Burmistrz Miasta i Gminy    p. Barbara Gąsiorowska 

2. Sekretarz Miasta i Gminy    p. Zygmunt Bigos 

3. Skarbnik Miasta i Gminy    p. Ewa Bator 

4. Radca Prawny UMiG     p. Marian Seweryn 

5. Radny Powiatowy      p. Krzysztof Fiks 

6. Dyrektor Biura Senatora Karczewskiego p. Karolina Steczkowska 

7. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu miasta i gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą wg listy obecności /załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu/ 

8. Mieszkańcy miasta i gminy Nowe Miasto nad Pilicą 
 

PKT 1 
Na sekretarza obrad radny p. Lech Staniszewski zgłosił kandydaturę radnego p. 

Dariusza Dziurowicza, który wyraził zgodę. W głosowaniu za 14 na stan 

obecnych 14 radnych sekretarzem obrad został radny p. Dariusz Dziurowicz. 

 

PKT 2 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poinformował , że każdy 

radny otrzymał porządek obrad sesji i zapytał czy są uwagi lub wnioski do 

porządku obrad. Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska zgłosiła 

wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą do zawarcia 

porozumienia z Zarządem Powiatu Grójeckiego dotyczącego opracowania 

„Programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu powiatu 

grójeckiego”. Przystąpiono do głosowania wniosku Burmistrza o wniesienie 



przedmiotowego projektu do porządku obrad. W głosowaniu za 14 na stan 

obecnych 14 radnych wniosek został przyjęty. Przewodniczący rady przystąpił 

do głosowania nad proponowanym porządkiem obrad sesji Rady. W głosowaniu 

za – 14 na stan obecnych 14 radnych porządek został przyjęty w następującym 

brzmieniu: 

1. Wybór sekretarza obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z poprzedniej sesji. 

4. Wystąpienia Przewodniczących Stałych Komisji Rady Miejskiej. 

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres 

międzysesyjny. 

6. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

• Spotkanie z przedstawicielami Zakładu Utylizacji Odpadów 

Komunalnych RADKOM z Radomia 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie miasta i gminy na 2007 rok; 

b) sprzedaży lokali; 

c) zatwierdzenia taryf opłat za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków; 

d) powołania ławników Sądu Rejonowego w Grójcu; 

e) upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą do 

zawarcia porozumienia z Zarządem Powiatu Grójeckiego dotyczącego 

opracowania „Programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających 

azbest z terenu powiatu grójeckiego”. 

8. Interpelacje i zapytania. 

9. Wolne wnioski. 

 

PKT 3 
Przewodniczący Rady poinformował, że na sesji zostaną przyjęte dwa protokoły 

sesji tj. Protokół Nr XII i Nr XIII z uwagi na to że sesja Nr XIII została zwołana 

w trybie pilnym w celu utworzenia obwodu głosowania w SPZOZ dla 

przeprowadzenia głosowania w wyborach do Sejmu RP i Senatu RP 

zarządzonych na dzień 21 października 2007 roku. 

Zapytał czy są uwagi i zastrzeżenia do protokołów. Uwag i zastrzeżeń nie 

przedstawiono, przystąpiono do głosowania nad przyjęciem protokołów. W 

głosowaniu za 14 czyli jednogłośnie protokoły zostały przyjęte. 

 

PKT 4 
Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej Rady Miejskiej p. 
Król Ignacy poinformował, że w okresie międzysesyjnym odbyło się jedno 

posiedzenie w dniu 14 września 2007 na którym zajmowano się następującymi 

sprawami: 



1. Zapoznanie się z wnioskiem o zatwierdzenie taryf dla zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie miasta 

i gminy i wyrażenie opinii w w/w sprawie. 

2. Wyrażenie opinii w sprawie nadania tytułu Honorowego Obywatelstwa dla 

przedstawionych kandydatów. 

3. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesję Rady. 

4. Sprawy bieżące kierowane do Komisji.  

 

Członkowie Komisji zostali zapoznani z proponowanymi stawkami za 

zaopatrzenie w wodę i za odprowadzanie ścieków. Stawki proponowane to za 

wodę dla wszystkich odbiorców 1,90 za m3 + obowiązujący podatek VAT, dla 

wody dla celów rolniczych i to jest nowość 2,30 zł za m3 + VAT. Stawki za 

odprowadzanie ścieków to 2,43 + VAT dla gospodarstw domowych dla 

pozostałych odbiorców 3,30 zł za m3 + VAT. Za zrzut ścieków dowożonych dla 

wszystkich odbiorców 3,30 zł + VAT. Wysokość opłaty stałej za obsługę 
wodomierzy pozostaje bez zmian dochodzi opłata za obsługę wodomierza dla 

wody rolniczej w kwocie 2 zł za miesiąc +VAT. 

Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedstawione stawki. 

Korzystając z obecności na posiedzeniu Kierownika ZUK radny p. Motyl 

zaproponował aby w związku z zapychającą się kanalizacją przy bl. Nr 29 i 30 

wynająć porządną firmę z WUKO i z kamerą, przeczyścić porządnie i zobaczyć 
czy się będzie dalej zapychać. Koszt będzie rzędu kilku tysięcy a nie 

kilkudziesięciu. 

Radny p. Mirosław Binkiewicz poruszył wniosek p. Ryszarda Leweckiego w 

sprawie nielegalnego zrzutu nieczystości płynnych z ul. Leśnej. Kierownik ZUK 

p. Zdzisław Misztal stwierdził, że taki proceder trzeba jeszcze udowodnić a to 

nie jest takie proste. Radny p. Mirosław Binkiewicz stwierdził, że są sposoby na 

to bo idą pracownicy zabarwia się wodę , spuszcza się i wiadomo z którego 

domu leci i to nie jest trudne tylko trzeba chcieć. 
 

Członkowie komisji zapoznali się z wnioskami o nadanie Honorowego 

Obywatela miasta Panu profesorowi Czesławowi Dźwigajowi. Profesor Dźwigaj 

jest twórcą pomnika Bł. O. Honorata Koźmińskiego, który stoi na naszym Placu. 

Komisje wniosek zaopiniowały negatywnie. 

Wniosek o nadanie Honorowego Obywatela Nowego Miasta nad Pilicą Ojcu 

Doktorowi Gabrielowi Bartoszewskiemu kapucynowi z Warszawskiej Prowincji 

Braci Mniejszych Kapucynów, urodzonemu we wsi Potworów związanemu z 

naszym miastem poprzez nowicjat oraz poprzez zainicjowanie powstania 

muzeum poświęconemu O. Honoratowi. Ojciec Gabriel był czynnie 

zaangażowany w proces beatyfikacyjny Błogosławionego Honorata 

Koźmińskiego, Błogosławionej Franciszki Siedliskiem z Roszkowej Woli oraz 

Floriana Stępniaka, kapucyna ze Żdżar . Po dyskusji Komisje powyższy 

wniosek zaopiniowały pozytywnie. 



Skarbnik Miasta i Gminy p Ewa Bator zapoznała członków Komisji z 

powstałymi zmianami w budżecie na 2007 rok. Poinformowała, że zwiększa się 
dochody o kwotę 52 082 zł i dochody po zmianach wynoszą 13 893 926 zł oraz 

zwiększa się wydatki o kwotę 22 703 zł gdzie wydatki po zmianach wynoszą 
15 312 456 zł. W wyniku powyższych zmian zmniejsza się deficyt budżetu i 

wynosi 1 418 530 zł. Poinformowała o przeniesieniach wydatków pomiędzy 

poszczególnymi podziałkami klasyfikacji budżetowej zgodnie z załącznikiem nr 

3 do uchwały. Komisja pozytywnie zaopiniowała zmiany w budżecie. 

Następnie Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie sprzedaży lokali przy ul. Rawskiej (weterynaria). 

Lokale będą sprzedane w trybie przetargu ustnego. Komisja pozytywnie 

zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

Burmistrz Miasta i Gminy poinformowała zebranych o piśmie od Pana Szoszuka 

z propozycją wycofania spraw sądowych w zamian za sprzedaż w drodze 

pierwokupu Pałacu panu Bławdziewiczowi. Członkowie komisji stwierdzili, że 

należy poczekać na rozwój dalszy spraw i absolutnie nie spieszyć się z decyzją. 
Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska poinformowała o złożonych 

wnioskach o dofinansowanie zakupu autobusu 17 miejsc z PEFRONU oraz o 

otrzymanej dotacji dla straży w kwocie blisko 100 tys. zł.  

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej p. 
Mirosław Binkiewicz poinformował, że w okresie międzysesyjnym Komisja 

Rewizyjna obradowała wspólnie z Komisją Gospodarczo – Budżetową Rady 

Miejskiej było to posiedzenie wspólne więc nie będzie powielał informacji 

poprzednika. 

 
Przewodniczący Komisji Oświatowo – Społecznej p. Lech Staniszewski 
poinformował, że w okresie międzysesyjnym Komisja odbyła jednoposiedzenie 

w dniu 19 września na którym zajmowano się następującymi sprawami: 

5. Zapoznanie się z wnioskiem o zatwierdzenie taryf dla zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie miasta 

i gminy i wyrażenie opinii w w/w sprawie. 

6. Wyrażenie opinii w sprawie nadania tytułu Honorowego Obywatelstwa dla 

przedstawionych kandydatów. 

7. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesję Rady. 

8. Sprawy bieżące kierowane do Komisji (zapoznanie się z regulaminem 

wynagradzania nauczycieli przygotowywanym na sesję ). 
 

Członkowie Komisji zostali zapoznani z proponowanymi stawkami za 

zaopatrzenie w wodę i za odprowadzanie ścieków, które to zaopiniowali 

pozytywnie.Przewodniczący Komisji Oświatowo – Społecznej Rady Miejskiej 

w Nowym Mieście nad Pilicą odczytał wniosek o nadanie Honorowego 

Obywatela miasta Panu profesorowi Czesławowi Dźwigajowi. Profesor Dźwigaj 



jest twórcą pomnika Bł. O. Honorata Koźmińskiego, który stoi na naszym Placu. 

Po odczytaniu wniosku Przewodniczący rozpoczął dyskusję na powyższy temat. 

Radny p. Robert Sierajewski zapytał czy prof. Dźwigaj pomnik postawiła 

charytatywnie, czy wziął zasługę pieniądze. Otrzymał odpowiedź, że za 

wykonaną pracę otrzymał wynagrodzenie. Po dyskusji stwierdzono, że nie 

ujmując zasług i talentu Panu Dźwigajowi nie zasłużył się niczym honorowym 

dla naszej społeczności ani nie jest związany z naszą gminą. Komisja wniosek 

zaopiniowała negatywnie. Przewodniczący Komisji p. Lech Staniszewski 

odczytał następny wniosek o nadanie Honorowego Obywatela Nowego Miasta 

nad Pilicą Ojcu Doktorowi Gabrielowi Bartoszewskiemu kapucynowi z 

Warszawskiej Prowincji Braci Mniejszych Kapucynów, urodzonemu we wsi 

Potworów związanemu z naszym miastem poprzez nowicjat oraz poprzez 

zainicjowanie powstania muzeum poświęconemu O. Honoratowi. Ojciec 

Gabriel był czynnie zaangażowany w proces beatyfikacyjny Błogosławionego 

Honorata Koźmińskiego, Błogosławionej Franciszki Siedliskiem z Roszkowej 

Woli oraz Floriana Stępniaka, kapucyna ze Żdżar . Po dyskusji Komisja 

stwierdziła, że osoba Ojca Gabriela zasługuje w całej rozciągłości na 

uhonorowanie go tytułem Honorowego Obywatela Nowego Miasta nad Pilicą. 
Komisja została zapoznana ze zmianami w budżecie, które to zaopiniowała 

pozytywnie. Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie sprzedaży lokali przy ul. Rawskiej (weterynaria). 

Lokale będą sprzedane w trybie przetargu ustnego. Komisja pozytywnie 

zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

Inspektor Referatu Oświaty p. Bogumił Strumiłło zapoznał zebranych z 

przygotowanym projektem regulaminu określającego zasady wynagradzania 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez gminę Nowe Miasto 

nad Pilicą. Przewodniczący Komisji Oświatowej wrócił do pism otrzymanych 

od Rad Pedagogicznych z naszych szkół, w których to nauczyciele zwracali się 
o podwyżkę dodatków za wychowawstwo oraz zapłaty za sprawdzanie 

zeszytów. Inspektor Strumiłło wyjaśnił, że ustawa zniosła wynagrodzenie za 

sprawdzanie zeszytów i tego regulamin nie może określić, natomiast jeżeli 

chodzi o podwyższenie dodatku za wychowawstwo jest propozycja Burmistrza 

aby z kwoty jaka była do tej pory tj. 25 zł podnieść do kwoty 35 zł. Członkowie 

Komisji wystąpili z propozycją do p. Burmistrz aby w miarę możliwości 

finansowych jeżeli będzie to oczywiście możliwe podnieść dodatek do kwoty 40 

zł. Inspektor Urzędu Mig p. Iwona Kieszek zapoznała zebranych o konieczności 

przyjęcia sprawozdania z realizacji „Planu Gospodarki Odpadami dla Miasta i 

Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2004 – 2014. Poinformowała również o 

projekcie uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza do podpisania 

porozumienia odnośnie programu w sprawie składowania azbestu. 

Burmistrz Miasta i Gminy poinformowała zebranych o piśmie od Pana Szoszuka 

z propozycją wycofania spraw sądowych w zamian za sprzedaż w drodze 

pierwokupu Pałacu panu Bławdziewiczowi. Członkowie komisji stwierdzili, że 



należy dokładnie zapoznać się ze stanem prowadzonych spraw podejść do 

tematu spokojnie i proponowali aby wspólnie zebrały się Komisje i dokładnie 

zapoznały się z tematem. Na posiedzeniu Komisji Burmistrz Miasta i Gminy p. 

Barbara Gąsiorowska poinformowała o złożonych wnioskach o dofinansowanie 

zakupu autobusu 17 miejsc z PEFRONU oraz o otrzymanej dotacji dla straży w 

kwocie blisko 100 tys. zł. 

Radny p. Robert Sierajewski złożył wniosek o odnowienie pasów na jezdni bo 

pasy zniknęły. 

Radny p. Jan Szopa złożył wniosek o wycięcie gałęzi przy drogach 

powiatowych ponieważ zagrażają bezpieczeństwu na drodze. Droga Łęgonice – 

Domaniewice oraz prosił o ustawienie znaku w Łęgonicach 8 ton na drodze do 

kościoła z obydwu stron w związku z tym że wjeżdżają tam ciężkie samochody i 

droga jeszcze trochę i nie będzie nadawała się do użytku. 

Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska poprosiła Komisję aby udali 

się do poradni Senior w celu zapoznania się z jej stanem w związku z pismem 

od Dyrekcji ZOZ w sprawie współfinansowania jej remontu. 

Przewodniczący Komisji Oświatowo – Społecznej korzystając z obecności 

radnego powiatowego na sesji. Krzysztofa Fiksa zwrócił się z prośbą o 

interwencję w Zarządzie Powiatowym o powycinanie gałęzi przy drogach 

powiatowych bo są bardzo pozarastane pobocza i utrudniają kierowcą jazdę oraz 

zagrażają niebezpieczeństwu a i wygląd tych poboczy nie jest estetyczny. 

 

PKT 5 
Burmistrz Miasta i Gminy w Nowym Mieście nad Pilicą p. Barbara Gąsiorowska 

przedstawiła sprawozdanie za okres międzysesyjny tj. od 31 sierpnia 2007 do 20 

września 2007 : 

1. W dniu 1 września 2007r. delegacja samorządu gminy Nowe Miasto nad Pilicą 
złożyła wiązanki kwiatów pod obeliskiem przy ul. Tomaszowskiej z okazji  

68 rocznicy wybuchu II wojny światowej. 

2. W dniu 4 września 2007r. w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w 

Nowym Mieście nad Pilicą odbyło się Nadzwyczajne Zgromadzenie Związku 

Gmin „Pilica”. Zgromadzenie Związku Gmin „Pilica” podjęło jednogłośnie 

uchwałę w sprawie rozwiązania Związku Gmin „Pilica”, a na likwidatora 

wybrało p. Barbarę Gąsiorowską – Burmistrza Nowego Miasta nad Pilicą. 
3. W dniu 10 września 2007r. złożył wizytę por. Marek Stolarski, który ponowił 

propozycję budowy zalewu wraz z elektrownią wodną na rzece Pilicy  

w miejscowości Gostomia. Powierzchnia zalewu około 800ha, a powierzchnia 

lustra wody około 500ha. 

4. W dniu 12 września br. otwarto oferty dotyczące przetargu na budowę parkingu  

przy cmentarzu, w ciągu drogi wojewódzkiej nr 707, w Żdżarach. Wpłynęły 

dwie oferty. Tańsza z Przedsiębiorstwa Usługowo – Handlowego Motoryzacji  

z Rawy Mazowieckiej za kwotę brutto 43.794,49zł. Oferta droższa – 

44.413,14zł. Wybrano ofertę tańszą. Podpisanie umowy wyznaczono na dzień 

24.09.2007r. 



5. Zakończono i dokonano odbioru montażu 3 placów zabaw. Dwa w Nowym 

Mieście nad Pilicą przy ul. Tomaszowskiej i przy ul. Ogrodowej i trzeci na 

terenie Publicznej szkoły Podstawowej w Żdżarach. 

 

 

Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska poinformowała o 

sprawozdaniu z realizacji planu gospodarki odpadami za okres 2004 - 2006. 

Poprosiła p. Iwonę Kieszek o przedstawienie radnym w/w sprawozdania. Pani 

Kieszek odczytała powyższe sprawozdanie. Uwag i pytań do powyższego nie 

wniesiono. 

PKT 6 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poinformował, że w 

okresie międzysesyjnym brał udział we wszystkich posiedzeniach Komisji 

Rady. Do Rady wpłynęły wnioski odnośnie projektu budżetu na 2008 rok. 

Otrzymał podziękowanie od p. Senatora RP p. Stanisława Karczewskiego z 

podziękowaniami za dobrą współpracę za które w imieniu Rady serdecznie 

dziękuje i myśli, że ta współpraca zaowocowała i będzie dalej się układała 

prawidłowo. Poinformował o podziękowaniu za udział naszej młodzieży w akcji 

„Zachowaj trzeźwy umysł” którzy znaleźli się wśród laureatów. Poinformował 

również o sprawozdaniu z pobytu dzieci z naszej gminy na oazie CARITAS. 

Poinformował o opinii RIO w sprawie sprawozdania z wykonania budżetu 

miasta i gminy za I półrocze 2007 roku. 

Przypomniał radnym i sołtysom że w dniu 4 października 2007 roku odbędą się 
obchody 50 rocznicy kapłaństwa ojców z naszego klasztoru. Poinformował 

również o zaproszeniu od p. Lipiec do zwiedzenia przedszkola ADUŚ. 

Podziękował wszystkim radnym którzy brali udział w remontowaniu figury 

Matki Bożej przed Kościołem Parafialnym, gdzie za własne pieniądze 

przyczynili się do takiego wyglądu tejże figury.  

Przewodniczący Rady Miejskiej powitał przybyłych na spotkanie 

przedstawicieli Firmy RADKOM w osobach: Wiceprezes Zarządu mgr inż. p. 

Adama Suligę oraz kierownika Działu Odpadów p. Agnieszkę Kowalczyk. 

Poprosił o krótkie wprowadzenie w działalność firmy. P. Adam Suliga zapoznał 

Radę z ofertą, którą składa firma w celu współpracy. Współpraca z firmą 
Radkom może zapewnić odbiór wszelkich odpadów i ich jednoczesną 
przeróbką. Firma przyjmuje zbiórkę odpadów wielogabarytowych oraz zbiórkę 
odpadów poremontowych, zbiórkę odpadów medycznych itp. 

Oferta współpracy stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

Kierownik Posterunku Policji w Nowym Mieście nad Pilicą mł. aspirant Janusz 

Dobrosz korzystając ze swej obecności na sesji Rady zaapelował do sołtysów o 

poinformowanie mieszkańców w swoich miejscowościach o nasilających się 
kradzieżach jabłek. Ceny są wysokie i kuszą osoby do kradzieży. Podana jest 

wiadomość w Internecie ale jeszcze raz prosi o obserwację czy nie kręcą się 



jakieś nieznane osoby w pobliżu sadów. Jeżeli zachodzi takie podejrzenie prosi 

o kontakt z Policją. 
 

PKT 7a 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2007 rok. Poprosił 

Skarbnika Miasta i Gminy o krótkie zreferowanie w/w projektu uchwały. 

Skarbnik Miasta i Gminy p Ewa Bator poinformowała, że zwiększa się dochody 

o kwotę 52 082 zł i dochody po zmianach wynoszą 13 893 926 zł oraz zwiększa 

się wydatki o kwotę 22 703 zł gdzie wydatki po zmianach wynoszą 15 312 456 

zł. W wyniku powyższych zmian zmniejsza się deficyt budżetu i wynosi 

1 418 530 zł. Poinformowała o przeniesieniach wydatków pomiędzy 

poszczególnymi podziałkami klasyfikacji budżetowej zgodnie z załącznikiem nr 

3 do uchwały. Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania do p. Skarbnik. 

Pytań nie stwierdzono z uwagi na to że zmiany były dokładnie referowane na 

Komisjach. Przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W 

głosowaniu za – 14 na stan obecnych 14 radnych uchwalono uchwałę  
Nr XIV/93/2007 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 4 do 

niniejszego protokołu. 

 

PKT 7b 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie sprzedaży 

lokali. Uwag i pytań nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w 

projektem uchwały. W głosowaniu za 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 

uchwalono uchwałę Nr XIV/94/2007 w przedmiotowej sprawie. Uchwała 

stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 7c 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia taryf opłat za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzenie ścieków. Pytań do przedstawionego projektu uchwały nie 

zgłoszono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W 

głosowaniu za 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę  
Nr XIV/95/2007 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 6 do 

niniejszego protokółu. 

 

PKT 7d 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poinformował, iż 
spełniając wymogi ustawy na ławników Sądu Rejonowego w Grójcu zgłosili się 
następujący kandydaci: 

1. Kazimierz Wiśnik zam. Domaniewice organ zgłaszający mieszkańcy 



2. Mariusz Jakub Dziuba zam. Radom  organ zgłaszający Związek 

Zawodowy Solidarność Pracowników Oświaty i Wychowania 

3. Jan Trzaskowski zam. Józefów   organ zgłaszający mieszkańcy 

4. Małgorzata Elżbieta Woźniak   organ zgłaszający Związek 

Zawodowy Rolników Indywidualnych „Solidarność” 

 

Wśród przedstawionych kandydatów nieobecny był p. Kazimierz Wiśnik. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem czy ktoś z radnym ma pytania 

do kandydatów. Radni nie mieli uwag i zapytań do kandydatów na ławników 

Sądu Rejonowego w Grójcu. 

Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z ustawą był powołany zespół 

do opiniowania kandydatów na ławników i poprosił Przewodniczącego zespołu 

do odczytania protokołu. Radny p. Robert Sierajewski Przewodniczący Zespołu 

odczytał protokół z posiedzenia zespołu które odbyło się w dniu 21 września 

2007 roku. Przedmiotowy protokół stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 

protokołu. 

Przewodniczący Rady poinformował, że były zaciągnięte opinie w Krajowym 

Rejestrze Karnym oraz opinia z Policji i nie było żadnych podstaw do 

wykluczenia któregokolwiek z kandydatów. 

Następnie Przewodniczący Rady zaproponował powołać komisję Skrutacyjną 
do przeprowadzenia tajnych wyborów. 

Na kandydatów zostali zgłoszeni trzej kandydaci do Komisji Skrutacyjnej; 

1. Jan Olszak 

2. Binkiewicz Mirosław 

3. Dziurowicz Dariusz 

Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę, przystąpiono do głosowania nad 

zaproponowanymi osobami. W głosowaniu 14 za powołano Komisję 
Skrutacyjną. 
Przewodniczący Rady ogłosił 10 minut przerwy na ukonstytuowanie się Komisji 

i przygotowanie kart do głosowania tajnego. 

 

Po przerwie wznowiono obrady i poprosił aby Komisja Skrutacyjna przystąpiła 

do prac związanych z głosowaniem. Po ukonstytuowaniu się Komisji 

Przewodniczącym został radny p. Dariusz Dziurowicz. Sporządzono listę 
imienną zebranych radnych i rozdano karty do głosowania, gdzie każdy radny 

pokwitował otrzymaną kartę. 
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej poinformował o sposobie głosowania. Na 

karcie do głosowania jest czterech kandydatów i poprzez skreślenie 

pozostawiamy na karcie dwie osoby które typujemy na ławników. 

Przewodniczący Komisji skrutacyjnej wyczytał kolejno radnych którzy wrzucali 

karty do głosowania do urny. Po wrzuceniu kart przystąpiono do liczenia 

głosów. Po przeliczeniu głosów i sporządzeniu protokołu stanowiącego 

załącznik nr 8 do niniejszego protokołu Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej 



odczytała powyższy protokół z wynikami, gdzie kandydaci otrzymali 

następującą ilość głosów: 

1. Mariusz Dziuba  6 

2. Jan Trzaskowski  5 

3. Kazimierz Wiśnik  8 

4. Małgorzata Woźniak 9 

Karty do głosowania stanowią załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Po głosowaniu kandydatami na ławników Sądu Rejonowego w Grójcu na lata 

2008 – 2012 zostali p. Wiśnik Kazimierz i p. Małgorzata Dziuba. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie powołania 

ławników Sądu Rejonowego w Grójcu. W głosowaniu za 13, wstrzymało się – 

1, przeciw - 0 na stan obecnych 14 radnych uchwalono uchwałę  
Nr XIV/96/2007 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 10 do 

niniejszego protokołu. 

 

PKT 7e 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie 

upoważnienia Burmistrza Miasta i gminy Nowe Miasto nad Pilicą do zawarcia 

porozumienia z Zarządem Powiatu Grójeckiego dotyczącego opracowania 

„Programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu powiatu 

grójeckiego”. 

Poprosił o zreferowanie projektu uchwały p. Iwonę Kieszek, która to 

poinformowała, że w związku z akcją wymiany elementów azbestowych aby 

gminy mogły otrzymać dotację na pomoc w wymianie azbestu potrzebny jest 

program i taki Program będzie opracowywało Starostwo wspólnie z innymi 

Gminami. Nasza Gmina będzie partycypowała w kosztach opracowania 

takiegoż programu i będzie to około 1300 zł. Taki program musi być 
opracowany w związku ze staraniem się ośrodki finansowe, bo koszty 

zdejmowania a później składowania i unieszkodliwienia azbestu są bardzo duże. 

Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem 

uchwały. W głosowaniu za 14 na stan obecnych 14 radnych uchwalono uchwałę 
Nr XIV/97/2007 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 11 do 

niniejszego protokołu. 

 

PKT 8 
Interpelacji i zapytań nie stwierdzono. 

 

PKT 9 
Radny p. Jan Szopa zgłosił wniosek o postawienie znaku 8 ton przy drodze do 

Kościoła bo wjeżdżają duże samochody i tę drogę psują. 
Radny p. Mirosław Binkiewicz zwrócił się aby wyszły podziękowania z Rady 

do Państwa Kwaśniaków za trud ich pracy w odnowienie Figury Matki Bożej bo 

oni to zrobili całkowicie bezinteresownie nie biorąc za tę pracę nawet złotówki. 



Radny powiatowy p. Krzysztof Fiks złożył p. Burmistrz podziękowania za 

wielkie osobiste zaangażowanie w prace pisania wniosków i zabiegania o to aby 

te wnioski zostały przyjęte. Odnośnie podziękowań dla pracowników za ich 

osobisty wkład to nie ma co chwalić tylko trzeba wyciągnąć konsekwencje za 

niedbałość niedopilnowanie terminów, bo Burmistrz nie jest od tego by jeździć i 
prosić o to by wnioski zostały ponownie rozpatrzone i gdyby nie jej upór i 

znajomości to na pewno ten wniosek nie został by przyjęty tak jak i wiele 

innych spraw pozałatwianych min. kawałek drogi wojewódzkiej.  

Radny Ryszard Lewecki zapytał czy karosacja samochodu jest celowa bo jego 

zdaniem lepiej może by było zainwestować w jakiś nowy lekki samochód który 

mógłby wjechać do lasu i nie ugrząść w błocie. 

Sołtys wsi Wola Pobiedzińska p. Franciszek Kozera podziękował p. Czesławowi 

Leweckiemu za zaproszenie go na tak podniosłą uroczystość jaka odbyła się na 

Waliskach. Wiceprzewodniczący Rady p. Czesław Lewecki powiedział, że 

poświęcenie tablicy było na cześć żołnierzy AK z okolic Nowego Miasta a nie 

tylko i wyłącznie p. Edwardowi Leweckiemu, bo jego ojciec był inicjatorem 

powstania takiej upamiętniającej tablicy.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji Przewodniczący Rady 

zamknął obrady sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 
 

Protokołował       Przewodniczył 

 

Iwona Lepa 


